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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:816 Verkställighet av säkerhetshot

År 2019 hade säkerhetspolisen minst elva stycken öppna ärenden gällande 
personer som skulle utvisas från Sverige enligt lagen om särskild 
utlänningskontroll. Enligt uppgift kunde sex stycken av dessa inte utvisas på 
grund av EKMR-barriär mot hemlandet, enligt uppgift bland annat Egypten och 
Irak. Samma år uttalade statsrådet Mikael Damberg under en 
interpellationsdebatt att han trodde att regeringen skulle lyckas verkställa 
utvisningarna. 

Den årliga skrivelsen redogör endast för antalet ärenden men inte för hur många 
sådana fall som verkställts. Enligt en ledarartikel i GP från 2021 har ingen av 
de sex personer verkställts, och på grund av den i och för sig välgrundade 
sekretessen är det svårt att hitta tillförlitliga uppgifter om hur dessa ärenden har 
fortskridit. Riksdagen har med andra ord begränsade möjligheter att granska 
regeringens arbete.

Jag vill därför fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Varför har ministern och regeringen inte redogjort för antalet verkställigheter i 
skrivelsen?

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-19
Besvaras senast
2022-01-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


